

Mechanic (m/f/d) for bike sharing system in Gothenburg/SWE

nextbike is Europe's bike share leader. We are getting more and more people on our bikes by making them a natural part of urban mobility. As pioneers, we have been developing sustainable bike sharing systems for over 15 years. We are currently active in over 200 cities and understand our service as a complement to bus & train. Our business model is based on cooperations with cities, public transport providers, universities and consumer brands. In 2019, nextbike was awarded by Stiftung Warentest. Together we make our cities even more livable and bike sharing a bit smarter every day.

THESE ARE THE KEY DATA



workplace
Gothenburg



time requirements
full time, part time,
working student



start
01.03.2020

THAT'S WAITING FOR YOU

- You are jointly responsible for the repair, maintenance, cleaning and care of the bikes in our workshop.
- You improve and develop service routines in the workshop.
- If necessary, you can also help the service team redistribute the bikes in the city area.

THAT'S WHAT YOU BRING ALONG

- You are tech-savvy, energetic and active.
- You have a speedy and reliable way of working, a quick grasp and work reliably.
- You are a team player, show initiative and Commitment.
- You speak Swedish well, in addition English is an advantage.
- You have a valid Swedish driver's license.

THAT'S WHAT WE OFFER TO YOU

- design possibilities in an exciting range of tasks
- agile and international work environment in which your energy is demanded and your talents are promoted
- family-friendly working conditions and flexible working hours
- discounted use of nextbike bikes worldwide

How to apply

We look forward to receiving your detailed application documents at jobs.operations@nextbike.com. Your contact is Mr. Veit Mußtopf.



Zweiradmechaniker (m/w/d) in Göteborg

nextbike ist europäischer Marktführer im Bike Sharing. Wir bringen immer mehr Menschen aufs Rad und machen es zum selbstverständlichen Bestandteil urbaner Mobilität. Als Pioniere entwickeln wir seit über 15 Jahren nachhaltige Bike Sharing Systeme. Aktuell sind wir in über 200 Städten aktiv und verstehen uns als Ergänzung zu Bus & Bahn. Unser Geschäftsmodell basiert auf Kooperationen mit Städten, Verkehrsbetrieben, Hochschulen und Unternehmen. 2019 wurde nextbike von der Stiftung Warentest als Testsieger im deutschen Bike Sharing Markt ausgezeichnet. Gemeinsam machen wir unsere Städte noch lebenswerter und Bike Sharing jeden Tag ein Stückchen smarter.

DAS SIND DIE ECKDATEN



Arbeitsort
Göteborg



Stundenumfang
Vollzeit, Teilzeit,
Werksstudent



Start
01.03.2020

DAS ERWARTET DICH

- Du bist mitverantwortlich für die Reparatur, Wartung sowie Reinigung und Pflege der Räder in unserer Werkstatt.
- Du verbesserst und entwickelst Serviceroutinen in der Werkstatt.
- Ebenso unterstützt du bei Bedarf das Serviceteam bei der Umverteilung der Räder im Stadtgebiet.

DAS BRINGST DU MIT

- Du bist technikaffin, tatkräftig und aktiv.
- Du hast eine zügige sowie zuverlässige Arbeitsweise, eine schnelle Auffassungsgabe und arbeitest verlässlich.
- Du bist teamfähig, zeigst Eigeninitiative und Einsatzbereitschaft.
- Du sprichst gut schwedisch, zusätzlich englisch ist von Vorteil.
- Du hast einen für Schweden gültigen Führerschein.

DAS BIETEN WIR DIR

- Gestaltungsmöglichkeiten in einem spannenden Aufgabenspektrum
- agiles und internationales Arbeitsumfeld, in dem Deine Energie gefordert und Deine Talente gefördert werden
- familienfreundliche Arbeitsbedingungen und flexible Arbeitszeiten
- weltweite, vergünstigte Nutzung der nextbike-Fahrräder

SO GEHT ES WEITER

Wir freuen uns über deine aussagekräftigen Bewerbungsunterlagen an jobs.operations@nextbike.com
Dein Kontakt ist Herr Veit Mußtopf.

